
Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 19.01.2021  
 
Drøfting: 
 
Didrik Frengen: Spørsmål om politisk representasjon, hvem skal representere 
Oppvekstutvalget i arbeidsgruppen. 
Sigurd Saue: Ønsker en representant fra Ungdomsrådet i referansegruppen, for å sikre 
representasjon fra tidligere elever ved skolen. 
Cheneso Moumakwa: Styringsgruppe? Oppvekstutvalget kan være styringsgruppe. Bør 
foreldrerepresentant inn i arbeidsgruppen? 
Arne Langmo: Den økonomiske gevinsten må belyses. Det samfunnsmessige må også 
belyses. Ønsker politisk representasjon inn i arbeidsgruppen med en eller to representanter. 
Cheneso Moumakwa: En helhetsvurdering må til. 
Sigurd Saue: Dette er en utredning som må tas på alvor. Ta utgangspunkt i forrige utredning, 
vurdere det faglige og det personalmessige. Undersøke hvorfor så mange velger å la elevene 
gå på andre skoler. 
Didrik Frengen: Støtter Sigurd, både økonomi og pedagogikk må vurderes. 
Foreldrerepresentanter fra både skole og barnehage bør inn i arbeidsgruppen. 
Sigurd Saue: Didrik kan representere oppvekstutvalget i arbeidsgruppen. 
Cheneso Moumakwa: Er det nødvendig å ha med økonomisjef?  
Sigurd Saue: Ta utgangspunkt i forslaget i saksframlegget, erstatte oppvekstrepresentant. 
Koble referansegruppe inn tidlig. Didrik kan representere SU. 
Kalle inn både Didrik og Arne til første møte. 
 
 


